
Nav de stormen van de afgelopen dagen hierbij de - gezamenlijke - artikel 44 vragen van 
BVR, GL, WIJ, PvdA en D66.

Groeten Elze,
Artikel 44 vragen - herplant bomen na stormen Dudley, Eunice en 
FranklinAfgelopen week hebben de stormen Dudley, Eunice en Franklin ook in Rijswijk 
hun kracht laten zien.
Het voorkomen van het omvallen van bomen doet er toe. De afgelopen periode is hier 
door de gemeente actie op ondernomen. 
Met de storm zijn er toch helaas een heel aantal bomen op gemeenten en privé terreinen 
omgegaan. 
Dank aan de hulpdiensten en de gemeenteambtenaren dat hierop snel actie is 
ondernomen.
Bij het omwaaien van bomen is de afspraak dat er nieuwe bomen worden geplant. 
Nu het na deze stormen om tientallen omgevallen en beschadigde bomen gaat hebben 
BVR, GL, WIJ, PvdA en D66 de volgende vragen:

1. - Is het juist dat de omgewaaide bomen op gemeenteterrein opnieuw geplant 
worden, en zo ja, wanneer kan dit plaatsvinden?

2. - Zijn er voldoende financiële middelen beschikbaar in 2022 om dat - nu het 
meer bomen betreft dan gemiddeld - ook snel uit te voeren? Zo nee, bent u 
bereid om in de halfjaarrapportage hier extra middelen voor uit te trekken, en 
- meteen te kijken naar een extra percentage herplant van 10% om voor 
vergroening te zorgen en te compenseren voor de in privé tuinen 
omgewaaide bomen?

3. - Kunt u aangeven of door de storm er minder nestmogelijkheden voor vogels 
zijn in het aanstaande broedseizoen (dat dit jaar mogelijk vroeg begint)?

4. - Wordt bij de herplant gekeken naar het soort herplant, op basis van het 
document ‘de juiste boom op de juiste plek’, het terugplanten van naast jonge 
ook oudere bomen en het vergroten van de biodiversiteit in de gemeente? Is 
er bij herplant in straten contact met de inwoners om te zorgen voor een 
goede herinrichting bij terugplaatsing?

5. - Is het in de gemeente nu gebruikelijk ('staand beleid') om omgewaaide 
bomen zoveel mogelijk te laten liggen, in het kader van het ruimte geven aan 
de natuur? Zo ja, volgt de gemeente dat beleid nu ook?

6. - Klopt het dat op dit moment één keer per vier jaar er een schouw plaatsvindt 
m.b.t. de bomen? Is dit voldoende controle? Zo ja, waarom wel en zo nee, 
waarom niet?
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